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Kære Borgmester 

Nedenstående ønskes besvaret jf reglerne for skriftlig besvarelse. 

Spørgsmål til rådmanden 

Angående projektet Borgerens MSB: 

Rådmanden bedes oplyse angående omstruktureringen: 

om retssikkerhed: vil etableringen af enhedsforvaltning medføre, at der bliver fri udveksling af 
oplysninger mellem de forskellige sagsbehandlere? Her tænkes særligt på, at borgere kan opleve 
det som problematisk, at oplysning om handicap eller misbrug eller familieforhold frit kan flyde 
mellem familiebehandler / misbrugsbehandler og jobkonsulent eller ydelsessagsbehandler? 

Om af-specialisering: skal misbrugsbehandling for unge samles med misbrugsbehandling af alle 
øvrige? 

Hvordan påtænkes de hidtil forskellige bostøtteordninger organiseret? Skal de samme bostøtter 
tage sig af psykisk lidende og psykisk handicappede og hjerneskadede og …. Tænker man sig de 
forskellige metodikker standardiseret til én? 

Hvordan organiseres social boligtildeling for unge / enlige/ udsatte? 

Påtænker man indskrænkning af brug af mentorstøtte og omlægning til (de stadig alt for få) 
bostøtter? 

For kort tid siden blev Voksenhandicap omorganiseret. Foreligger der evaluering af 
Borgercentrenes virke, som baggrund for forslaget om nedlæggelse af Borgercenter Midtby? 
 

Med venlig hilsen 

Keld Hvalsø. 



 


